
HENSOLDT – Einladung zur virtuellen Bilanzpressekonferenz

[English version below]

Sehr geehrte Damen und Herren,
im Rahmen einer virtuellen Bilanzpressekonferenz werden der CEO Thomas Müller und der CFO Axel Salzmann die vorläufigen Ergebnisse der HENSOLDT AG für das Geschäftsjahr 2020 erläutern. Zu dieser virtuellen Veranstaltung laden wir Sie ein,

am Mittwoch, den 24. Februar 2021 um 09:00 Uhr.

Die Pressemitteilung mit einem detaillierten Überblick über das vorläufige Ergebnis finden Sie am 24. Februar 2021 ab 07:30 Uhr auf unserer Internetseite www.hensoldt.net.

Bitte nutzen Sie für den Webcast folgende Einwahldaten:

Link: <https://www.webcast-egs.com/hensoldtsensors2021022410>

Einwahlnummern:

DE: +4969201744220

UK: +442030092470

USA: +18774230830

Zugangscod: 85140450#

Mit freundlichen Grüßen

Joachim Schranzhofer

Vice President

Head of Communications and Marketing

Detect and Protect.

HENSOLDT – Invitation to the virtual annual press conference

[English version]

Dear Sir or Madam,

as part of a virtual annual press conference CEO Thomas Müller and CFO Axel Salzmann will guide you through the preliminary results of HENSOLDT AG for the financial year 2020. We invite you to this virtual event
on Wednesday, 24. February 2021 at 09:00am (CET).

You will find the press release with a detailed overview of the preliminary results on our website www.hensoldt.net at 07:30am on 24 February 2021.

Please use the following dial-in-details to participate in the webcast:

Link: <https://www.webcast-egs.com/hensoldtsensors2021022410>

Dial-in numbers:

DE: +4969201744220

UK: +442030092470

USA: +18774230830

Access code: 85140450#

Best regards,

Joachim Schranzhofer

Vice President

Head of Communications and Marketing

Detect and Protect.